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  ENKEL FRÅGA 
 
Enkel fråga till Malin Danielsson (L), ordförande för 
Samhällsbyggnadsutskottet 
 
De boende i Visättra som har sina garageplatser på Visättravägen 2 har fått ett 
rekommenderat brev från hyresvärden Carnegie Fastigheter. De har i ett trollslag 
blivit av med sina parkeringsplatser. Från och med den sista juli 2017 är kontrakten 
uppsagda. Inga hänvisningar finns till var de boende nu ska parkera sina bilar. Det 
rör sig om cirka 240 parkeringsplatser. Många av de boende är mycket oroliga över 
den här situationen och Visättra har redan stor brist på parkeringsplatser.  
 
Vår fråga till dig är 
Min fråga är om det finns någon beredskap från kommunens sida för att hantera 
denna situation och vore det inte klokt att kommunen i dialog med företaget försöker 
att lösa situationen för hyresgästerna? 
 
 
Nujin Alacabek, kommunalråd  
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